

Catedrala Episcopală „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe și Sfinții Mucenici Epictet și Astion” din Saint-Hubert, QC, și-a sărbătorit hramul

Protos. Maxim Morariu

În perioada 20-23 aprilie 2024, Catedrala Episcopală „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe și Sfinții Mucenici Epictet și Astion” din Saint-Hubert, QC, și-a sărbătorit hramul. Evenimentele au debutat cu anticipație, duminică 21 aprilie, cu slujba Utreniei și a Sfintei Liturghii, prezidată de către Preasfințitul Părinte Ioan Casian, cel dintâi Episcop Ortodox Român al Canadei. Alături de Preasfinția sa au slujit protos. Dr. Maxim Morariu și părintele Adrian Manea.

În cuvântul de învățătură, Preasfinția sa a vorbit atât despre modelul Sfintei Maria Egipteanca, cât și despre cel al Sfântului Patron și a îndemnat la urmarea vieții și a exemplului Său:

„Sfântul Mare Mucenic Gheorghe ne vorbește despre faptul că credința nu se negociază. Urmând modelul său, ar trebui și noi, creștinii de astăzi, să demonstrăm că suntem bine ancorați în valorile creștine și să arătăm că suntem capabili să ne numărăm între mărturisitorii lui Hristos”, a subliniat Preasfinția Sa.

Sfânta Liturghie a fost urmată de agapa frățească, pregătită de către doamnele din comitetul AROLA și Consiliul Parohial, la care au participat peste 100 de oameni.

Evenimentele au continuat marți, 23 aprilie, la orele 18, cu Sfânta Liturghie a Darurilor mai Înainte Sfințite săvârșită în sobor de preoți, sub protia Preasfințitului Părinte Ioan Casian. Din soborul slujitorilor au făcut parte: părintele protopop emerit Mircea Panciuk, protos. Maxim Morariu, pr. Adrian Manea, ierom. Policarp Athenagoras, pr. Ciprian Purcarea, pr. Daniel Ungureanu și diaconii Cătălin Gheorghiu și Valentin Boțu. La slujbă au asistat de asemenea pr. Grigorie Țăpuc și pr. Ioan Ceaușu. Răspunsurile la strană au fost date de către protopsaltul Andrei Ghebaru. Slavă lui Dumnezeu pentru toate!

The Diocesan Cathedral "Saint George the Great Martyr and Saints Epictetus and Astion" in Saint-Hubert, QC, celebrated its patron

Protos. Maxim Morariu

On April 20-23, 2024, the Diocesan Cathedral "Saint George the Great Martyr and Saints Epictetus and Astion" in Saint-Hubert, QC, celebrated its patron saint. The events began earlier, on Sunday, April 21, with the service of Matins and the Divine Liturgy, presided over by His Grace Ioan Casian, the first Romanian Orthodox Bishop of Canada. Together with his Grace served Protos. Dr. Maxim Morariu and Father Adrian Manea.

In the sermon, His Grace spoke both about the model of Saint Mary of Egypt and about that of the Patron Saint and urged the faithful to follow his life and example:

"The Holy Great Martyr George tells us that faith is not negotiable. Following his model, we, nowadays Christians, should also demonstrate that we are well anchored in Christian values and show that we are able to count ourselves among the confessors of Christ", emphasized His Grace.

The Divine Liturgy was followed by fraternal agape, prepared by the ladies of the AROLA committee and the Parish Council, which was attended by over 100 people.

The events continued on Tuesday, April 23, at 6 p.m., with the Divine Liturgy of the Previously Sanctified Gifts performed in the cathedral of priests, under the patronage of His Grace Ioan Casian. The ministers' council included: father archpriest emeritus Mircea Panciuk, protos. Maxim Morariu, Fr. Adrian Manea, hierom. Polycarp Athenagoras, Fr. Ciprian Purcarea, Fr. Daniel Ungureanu and deacons Cătălin Gheorghiu and Valentin Boțu. The service was also attended by Fr. Grigorie Țăpuc and Fr. Ioan Ceaușu. The answers were given by protopsalt Andrei Ghebaru. Praised be God for everything!

La cathédrale épiscopale « Saint-Georges le Grand Martyr et les saints Épictète et Astion » de Saint-Hubert, QC, a célébré son patron

Protoss. Maxime Morariu

Du 20 au 23 avril 2024, la cathédrale épiscopale « Saint Georges le Grand Martyr et les saints Épictète et Astion » de Saint-Hubert, QC, a célébré son saint patron. Les événements ont commencé en avance, le dimanche 21 avril, avec le service des Matines et de la Sainte Liturgie, présidé Sa Grace Ioan Casian, le premier évêque orthodoxe roumain du Canada. Avec sa Grace ils ont célébré Protos. Dr. Maxim Morariu et Père Adrian Manea.

Dans l'omelie, Son Eminence a parlé à la fois du modèle de Sainte Marie d'Egypte et de celui de la Sainte Patronne et a exhorté à suivre sa vie et son exemple:

"Le Saint Grand Martyr Georges nous dit que la foi n'est pas négociable. En suivant son modèle, nous, chrétiens d'aujourd'hui, devons également démontrer que nous sommes bien ancrés dans les valeurs chrétiennes et montrer que nous sommes capables de compter parmi les confesseurs du Christ", a souligné Sa Grace.

La Sainte Liturgie a été suivie d'une agape fraternelle, préparée par les dames du comité AROLA et du Conseil Paroissial, à laquelle ont participé plus de 100 personnes.

Les événements se sont poursuivis mardi 23 avril, à 18 heures, avec la Sainte Liturgie des dons préalablement sanctifiés célébrée dans la cathédrale des prêtres, sous le patronage de Mgr Ioan Casian. Il a été accompagné par: le père doyen émérite Mircea Panciuk, protos. Maxim Morariu, P. Adrian Manea, hierom. Polycarpe Athénagoras, P. Ciprian Purcarea, P. Daniel Ungureanu et les diacres Cătălin Gheorghiu et Valentin Boțu. Le service a également été suivi par le P. Grigorie Țapuc et le P. Ioan Ceaușu. Les réponses sur le banc ont été données par le protopsalt Andrei Ghebaru. Loue soit Dieu pour tout !









